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1

Site preparation:

supply materials, machines, and tools to level the area rub hall. And remove 

all debar to the identified location from the site engineer, All works should be 

done according to the instruction of site instruction.

الموقع إعداد :

مهندس من المحدد الموقع إلى الحوائط جميع وإزالة. الجدار مسار لتسوية والأدوات والآلات المواد توريد  

الموقع إرشادات لتعليمات وفقًا الأعمال جميع تتم أن يجب ، الموقع

320 M2

NOTE:

1.  Our organization has the right to reject any above mentioned items when delivered by the contractor in case if the quality of the item is not meet our 

spesifications and required quality and to request a better quality.

2.  Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.

3.  Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.

4.  The Service must be delivered to Al-Hol Camp as per the instruction of Our Organization's Supervisor .

5.  The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver service to Al-Hol Camp.

: ملاحظة

ي مواصفاتنا والجودة المطلوبة وأن يطلب جودة أفضل. 1 ي حالة إذا كانت جودة العنصر لا تلب 
 
.يحق لمنظمتنا رفض أي عناصر مذكورة أعلاه عند تسليمها من قبل المقاول ف

ي جدول الكميات. 2
 
اء الكمية الكاملة المذكورة ف .منظمتنا ليست ملزمة بشر

كة. 3 كة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بي   أكثر من شر .المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شر

وع للمنظمة . 4 ف المشر ي مخيم الهول وحسب خطة المقدمة من قبل مشر
 
.يتم تقديم الخدمة المذكورة اعلاه  ف

ي مخيم الهول. 5
 
.ألاسعار المقدمة يشمل جميع المصاريف من نقل و تحميل و تقديم الخدمة ف

Grand Total Amount in USD for (5) Five Rub Halls

Total Amount in USD

Financial Offer (4): Improving Fence and Rub-Hall in phase 1&5 in Al-Hol Camp-NES

ي القطاع  : (4)العرض المالي 
 
ق سوريا (5)الاول و القطاع  (1)تحسي   السياج وفرك القاعة ف ي شمال الشر

 
ي مخيم الهول ف

 
الخامس ف

Improving rubhall by building perimeter wall with hollow block

ة تنفيذ جدار محيطي من البلوك المفرغ للرابهولات الكبث 

Execution of a wall height of 300cm Consists of masonry block, the thickness 

of 20 cm, the from the hollow block, dimensions of concrete block 20 cm * 20 

cm * 40 cm. The construction is carried out using a concrete mixture of at 

least 250 kg/m3 of cement using river sand free from fine materials, organic 

materials, clay, and soil, and the use of potable water in the mixture.

The price includes the implementing columns by a hollow block of dimensions 

(20x40)cm every 3m.

The price includes the implementation of a concrete beam of 20 cm width and 

20 cm height in the middle height of the wall and at the top of the wall using 

350 kg/m3 cement with reinforcement with 10 mm diameter bars (2 lower 

and 2 upper and 6 mm diameter rings every 20 cm).

The price includes the implementation of a reinforced concrete beam under 

the wall, with a width of 30 cm, a height of 50 cm, and a cement ratio of 350 

kg / m3 with 3&12 mm diameter at the bottom and 3&12 mm at the top with 

rings 8 mm in diameter every 20 cm. 

40 cm of the beam underground and 10 cm of the beam above the ground .

Work is carried out according to the instructions of the site engineer and 

according to the recommendations

سم 20*  سم 20 المفرغ البلوك ابعاد, سم 20 سموسماكة 300 بارتفاع  المفرغ البلوك من جدار تنفيذ  * 

من خالي نهري رمل باستخدام الأسمنت من 3 م/  كغ 250  اسمنتية مونة باستخدام البناء يتم. سم 40  

الخليط في الشرب مياه وباستخدام ، والاتربة والطين العضوية والمواد الدقيقة المواد .

كل  سم40*سم40 وبابعاد  الجدار مسار على متعامد بشكل المفرغ  البلوك من أعمدة تنفيذ يشمل السعر  

م3   .

وفياعلى الجدار ارتفاع منتصف في سم 20 وارتفاع سم 20 بعرض  مسلح شيناج تنفيذ السعر يشمل  

(علوي 2 و سفلي 2) مم 10 قطر بقضبان تسليح مع اسمنت 3 م/  كجم 350  اسمنت بنسبة الجدار  

سم 20 كل مم 6 قطرها اساور ).

تنفيذ يتم ) سم 50 وارتفاع سم 30 بعرض الجدار تحت المسلحة الخرسانة من  سيناج تنفيذ السعر يشمل  

مم12 قطر3 3 م/  كجم 350 اسمنتية ونسبة (الارض فوق سم10و الارض تحت الارتفاع من سم40  

سم 20 كل مم 8  اساور مع  وعلوي سفلي .

الموقع مهندس تعليمات حسب العمل يتم,الجدار اسفل الشيناج حفر اعمال السعر يشمل كما .

2 74.5 M.L

Financial Offer 1 of 2 Tender Reference Code: SYRIA-TA-2022-009



# Items Description Qty Unit Unit Cost (US$) Total Cost (US$)

Financial Offer (4): Improving Fence and Rub-Hall in phase 1&5 in Al-Hol Camp-NES

ي القطاع  : (4)العرض المالي 
 
ق سوريا (5)الاول و القطاع  (1)تحسي   السياج وفرك القاعة ف ي شمال الشر

 
ي مخيم الهول ف

 
الخامس ف

Improving rubhall by building perimeter wall with hollow block

ة تنفيذ جدار محيطي من البلوك المفرغ للرابهولات الكبث 

Name of Signatory    :……..............................................................

Name of Bidder       :…...................................................................

Date and Signature       :…............................................................

Financial Offer 2 of 2 Tender Reference Code: SYRIA-TA-2022-009


